


افزایش تستینگ از موارد مهم در درمان کروناستپیگیری بیش از 200 پرونده توسط شرکت آب و فاضلاب
زنجان/ صحرا رضایی: مدیردفترامورحقوقیوقراردادهایشرکتآبوفاضلاباستانزنجانگفت:ایندفتربیشاز200پرونده
قضاییرادردادگاههایاستانزنجاندردستپیگیریدارد.ایرجرستمیخاطرنشــانکرد:تعداد30پروندهمختومهطیمهرماه
سالجاریتوسطامورحقوقیوقراردادهایشرکتآبوفاضلاباستانزنجانمختومهشدهاست.ویتعدادکلابلاغیههایقضایی
اخذشدهازطریقسامانهثنادرایندفتررانیز80موردعنوانکردهوگفت:تاکنون30جلسهرسیدگیقضایینیزباحضورکارشناسان
دفترحقوقیبرگزارشدهاست.مدیردفترحقوقیوامورقراردادهایشرکتآبوفاضلابگزارشیازفعالیتهایکارشناسانگروه
قراردادهایایندفترنیزارائهدادهوگفت:طیمهرماهگذشته8موردمناقصهو3موردارسالکاربرگبهادارهبازرسیو23موردثبت

ابلاغتمدیدوافزایش25%قراردادهاانجامپذیرفتهاست.

کردستان/ گروه استان ها:رئیسدانشگاهعلومپزشکیاستانکردستانگفت:کمکدرزمینهافزایشتستینگیکیازمواردمهم
دربحثاستراتژیدرمانکروناستکهنیازبهحمایتویژهدولتدارد.فرزینرضاعیبااشارهبهاینکهزیرساختهاییدرکردستان
دردورانکرونافراهمشدکهبهدادمردمرسید،اظهارکرد:علومپزشکیکردستاندارای2924تختاستکهیکسوماینمیزان
وهمچنین69تختویژهدردورانکرونااضافهشدهاســت.ویافزود:امامشکلاتزیادیهنوزوجودداردکهبرایحلآنهابایدبه
استراتژیسرکوباپیدمیکهچندنکتهاساسیشاملفاصلهگذاریاجتماعی،بیماریابیوغربالگری،قرنطینهخانگیودرمانبیماران
اســت،دقتکرد.ویعنوانکرد:بایدواقعیترابپذیریمکهبسیاریازمردمومســئولاندچارروزمرگیشدهاندوبهنظرمیرسد

سختگیریهایبیشتربارعایتشرایطسختیکهاکنونکشوردارد،الزامیاست.
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استانها
Provinces مدیرعامل شرکت گاز استان اردبیل

خبر داد:

گازرسانی به 30 واحد صنعتی 
در اردبیل

اردبیل/ مینا مرادزاده
khabaryaz@gmail.com 

مدیرعامــلشــرکتگازاســتاناردبیلاز
بهرهمندی30واحدصنعتــیعمدهوجزء
درهفتماههنخســتســالجاریازگاز
طبیعیخبرداد.سرداراســماعیلیبااشاره
بهجایگزینیگازطبیعیباسوختفسیلیدر
واحدهایصنعتیاظهارداشت:استاناردبیل
بهلحاظوجودشهرکهایصنعتیوصنایع
تبدیلیگستردهدرجایگزینیگازطبیعیبا
سوختهایفسیلیعملکردمناسبیداشتهو
دراینرابطهشرکتگازاستاناردبیلتاکنون
بهیکهزارو474واحدصنعتیعمدهوجزء
گازرسانیکردهوخدماتارائهمیدهد.وی
دررابطهباایجادزیرساختهایگازرسانیدر
شهرکهایصنعتینیزبهاقداماتگسترده
شرکتدرخصوصگازرسانیبهمحورهای
صنعتیاشــارهکردوگفت:درسطحاستان
یکهزارو474واحــدصنعتیازنعمتگاز
طبیعیبهرهمندهســتندکــهازاینتعداد
1201واحدصنعتیبهعنوانمصرفکننده
جزءو273واحدصنعتینیزبهعنوانمصرف
کنندهعمدههستند.اسماعیلیجایگزینی
گازطبیعیباسوختهایفسیلیدرصنعت
حملونقلراازمهمترینرویکردهایشرکت
گازاستانبرشمردوگفت:درحالحاضردر
CNGسطحاستاناردبیلتعداد69جایگاه
وجودداردکهمشــغولخدمترســانیبه

هموطنانگرامیاست.

معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور 
عمرانی فرمانداری اردستان:

گسترش فرهنگ بیمه 
کشاورزی ضروری است
اردستان/ علی دهقانان زواره 

news@ naslefarda.net

معاونبرنامهریزیوهماهنگیامورعمرانی
فرمانداریاردستانبااشــارهبهنقشمهم
بخشکشــاورزیبهعنوانیکیازپایههای
اقتصادمنطقه،برضرورتگسترشفرهنگ
بیمهدربینکشاورزاناینشهرستانتاکید

کرد.
محمدتقیکیانیدرنشستکارگروهترویج
کشــاورزیبیانکرد:امروزهبیمهازجایگاه
ویژهایبرخورداراست،بهطوریکهتوجهبه
بیمهامنیتوآرامشواقعیرابرقرارمیکند
ودرزندگیمردموتقویتزیرســاختهاو
توسعهفرهنگینقشبســزاییدارد.ویبا
اشارهبهوجودهشتهزاربهرهبرداردربخش
کشــاورزیاردستانافزود:روســتائیانکه
نیرویانســانیموردنیازبــرایفعالیتدر
بخشکشاورزیراتشکیلمیدهند،نیازبه
حمایتوتوانمندسازیازجانبدولتدارند.
ویاضافهکرد:مشکلیکهدرموردبیمهوجود
دارد،نبوداعتمادبینمردمبهامربیمهاست؛
مردمباورندارنددرصورتخســارت،بیمه
میتواندآیندهآنهاراتضمینکندکهباید
اینفرهنــگبهوجودآیــدومردممطمئن
شوندکهبیمهامنیتآنهارادرجامعهفراهم
میکند.ویهمچنینبرتشــکیلشــورای
قناتدرمنطقهتاکیدکردواظهارداشــت:
473رشــتهقناتباطول369کیلومتردر
شهرستانوجودداردواردستانرتبهنخست
استاناصفهانازاینلحاظاست.کارشناس
امورفنیوزیربناییجهادکشاورزیاردستان
نیزدرادامهگفت:اعتباریکههرسالبرای
قناتهایایــنشهرســتاناختصاصداده
میشود،جوابگویخسارتهاوخرابیهایی
کهبهدلیلشرایطجویرویمیدهد،نیست.
اسحاقشفیعیتصریحکرد:اعتباریکههر
سالبرایهررشتهقناتشهرستاناردستان
درنظرگرفتهمیشــود،کمتراز10میلیون
ریالاســتکهبااینمقداراعتبارهیچاقدام

موثریرانمیتوانانجامداد.
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 معاون بهره برداری و توسعه 
فاضلاب آبفای استان قم:

شبکه فاضلاب خیابان امامزاده 
ابراهیم بازسازی شد

قم/  محمد توکلی
tavakoli.m.1987@gmail.com

معاونبهرهبرداریوتوســعهفاضلابشــرکت
آبوفاضلاباســتانقمازاصلاحوبازســازی
خطانتقالفاضــلابخیابانامامــزادهابراهیم
درمحدودهایســتگاهA12مترویقمبااعتباری
افزونبــر15میلیاردریالخبــرداد.مهندس
مهدینظرزادهازاصلاحوبازســازیخطانتقال
فاضلابخیابــانامامزادهابراهیــمدرمحدوده
ایستگاهA12مترویقمخبردادوگفت:اینپروژه
درراستایافزایشوارتقایایمنیایستگاهمترو
وبهدرخواستســازمانقطارشهریوبراساس
مصوباتاســتانداریقمباهمکاریراهنماییو
رانندگیاستاناجراییشد.ویمحدودهاجرای
اینپروژهراحدفاصلتقاطعخیابانسومخردادتا
20متریمطهریاعلاموخاطرنشانکرد:اصلاح
وبازســازیاینخطانتقال800میلیمتریاز
طریقروشپیشرفتهلولهشکافیولولهرانیانجام
شد.معاونبهرهبرداریوتوسعهفاضلابآبفای
قمبابیاناینکهدرروشلولهشکافیولولهرانی
حداکثر10درصدمســیرعملیاتلولهگذاری،
حفاریمیشود،یادآورشد:دراینروشتنهاابتدا
وانتهایهرمسیراجرایپروژه،حفاریشدهوبه
وسیلهدستگاه،لولههایجدیدجایگزینلولههای
فرســودهوقدیمیمیشــوند.ویبهمشکلات
اجرایلولهگذاریبهروشهایمعمولازجمله
ریزشیبودنمســیر،پرسازیمسیرهایریزش
کردهقبلیبابتنوتراکمبالایزیرســاختهای
دیگرشهریاشارهکردوسرعتاجرایبالا،عدم
انسدادکاملمسیرترددوجلوگیریازآسیببه
فعالیتهایاقتصادیوخدماتیمنطقهبهدلیل
حفاریحداقلیراازجملهمزایایاستفادهازروش
لولهرانیبرشــمرد.نظرزادهبابیاناینکهپروژه
اصلاحوبازســازیخطانتقالفاضلابخیابان
امامزادهابراهیمدرمجموعباهزینهایافزونبر
15میلیاردریالبهطول250متربهانجامرسید،
گفت:اینپروژهدرکمترازدوماهاجراشدورفتو

آمددرمسیربهحالتعادیبازگشت.
برای مشترکان صنایع سنگین در شرکت 

برق منطقه ای غرب انجام شد

نصب و راه اندازی ۱۹ کنتور 
پشتیبان

کرمانشاه/ اکبر میثاقی
       kermanshahnaslefarda@yahoo.com

مدیــردفتربازاربرقشــرکتبــرقمنطقهای
غربگفت:تعداد19دســتگاهکنتورپشتیبان
برایمشترکانصنایعســنگینغربکشوردر
استانهایکرمانشاه،کردســتانوایلامنصبو
راهاندازیشد.فرزادشعبانیافزود:اینکنتورها
درپستهایچمران،شــرقکرمانشاه،نیروگاه
بیستونوقصرشــیریندراســتانکرمانشاه،
نیــروگاهســیکلترکیبیســنندجوبیجاردر
استانکردستان،مانشتوپتروشیمیایلامدر
اســتانایلامبهمنظورافزایشقابلیتاطمینان
صورتحسابمشــترکانصنعتینصبشدهاند.
مهندسشعبانیبااشــارهبهاهمیتاطلاعات
انرژیراکتیوخازنهادرمطالعاتتوانراکتیوو
پخشبارشبکهخاطرنشانساخت:پروژهنصب
وراهاندازیسیســتماندازهگیریانرژیراکتیو
خازنهاینصبشدهدرپســتهایفوقتوزیع
منطقهآغازشدهاست.ویبیانداشت:کنتورهای
هوشــمندنصبشدهدرســطحمنطقهقابلیت
دسترسیازراهدورجهتانجامتنظیماتکنتور
اعمازتنظیمســاعتوتاریخوسایرتنظیمات
تخصصــیاندازهگیــریرادارنــدودرصورت
همزمانیساعتکنتورهاباساعترسمیکشور،
میتوانازاطلاعاتبــارکنتورهابرایمطالعات
پیکبارهمزمانشــبکهنیزاستفادهکرد.مدیر
دفتربازاربرقشرکتبرقمنطقهایغربدرپایان
گفت:بسترمخابراتیاینتجهیزاتمیتواندمودم
تلفنشهریPSTN،مودمGSM،مودمAPNیا
فیبرنوریباشدکهدرحالحاضردراینشرکت
ازبسترفیبرنوریومودمAPNکهازبهروزترین
بسترهایمخابراتیهستندبرایارتباطراهدور

استفادهشدهاست.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات 

درمانی آذربایجان غربی اظهار کرد:

 تداوم شرایط بحرانی کرونا 
در آذربایجان غربی

ارومیه/ گروه استان ها: رئیسدانشگاهعلوم
پزشکیوخدماتدرمانیآذربایجانغربیبااشاره
بهتداوموضعیتنامطلوبکرونادراستانگفت:
تعدادبیمارانبستریشــدهدربیمارستانهای
استانبهیکهزارو652نفررسید.جوادآقازاده
درخصوصآخرینوضعیتبیمــاریکرونادر
استانبااشارهبهافزایشتعدادبستریهادرمراکز
درمانیاســتان،افزود:تعدادبستریهایروزانه
طیسههفتهمتوالیگذشتههمچنانبالای200
نفراســتکهامروزبه294نفررسید.ویاضافه
کرد:طبقآخرینآمار،تعدادبستریهایناشی
ازابتلابهبیماریحادتنفسیدرآذربایجانغربی
بههزارو652نفررسیدهکهازاینتعداد957نفر

مشکوکو695نفرمبتلابهکروناهستند.

دریچه

هدف مجلس انتفاع تولیدکننده و 
مصرف کننده فولاد است

فولادشهر/ گروه اســتان ها: مصطفیطاهریعضوکمیسیون
صنایعومعادنومجتبیرضاخواهعضوکمیســیونبرنامهوبودجه
مجلسشورایاسلامیباحضوردرذوبآهناصفهانضمنبازدیداز
خطتولید،بامسئولاناینشرکتدرخصوصمسائلزنجیرهفولاد
کشور،بحثوگفتوگوکردند.طاهرینمایندهمردمزنجانوطارمدر
حاشیهاینبازدیدبهخبرنگارماگفت:طرحیدرخصوصساماندهی
عرضهمحصولاتزنجیرهفولادکشــوردرمجلسمطرحاســتکه
جلساتمتعددیبرایآندرکمیســیونصنایعومعادنوباحضور
دستاندرکارانصنعتفولادکشوربرگزارشــدهاست.دراینراستا
تلاشمیکنیمازطریقبازدیدازصنایعفولادیهمچونذوبآهنو
فولادمبارکه،نظراتکارشناساناینصنعتراجویاشویموازنزدیک
مسائلفولادسازانرابررسیکنیم.ویافزود:اینطرحمجلسبرای
قیمتگذاریونحوهعرضهدرزنجیرهفولادبهمنظورساماندهیبازار
اینمحصولاتاســت.یکیازبخشهایمهماینطرح،امکانرصد
کردنورودوخروجمواداولیهومحصولاتفولادیدربازاراست.این
عضوکمیسیونصنایعومعادناظهارداشت:تلاشمجلسایناست

کهصنایعفولادیازطریقعرضهدربورسکالا،ابتدانیازداخلراتأمین
کنندومازادآنصادراتشود.اینامرهمموجبتأمینبازارداخلشده
وهممانعخامفروشیمواداولیهمیشودودرنهایتایجادارزشافزوده
رادرپیدارد.طاهریافزود:متاســفانهبرخلافشرکتهاییمانند
ذوبآهنکهعرضهمناســبیدربورسکالادارند،برخیواحدهادر
زنجیرهفولادکهملزمبهعرضهدربورسکالاهستند،تنها30درصد
تعهدخودرااجراکردهاندواینامربایداصلاحشود.مجتبیرضاخواه
نمایندهتهراندرمجلسشورایاسلامینیزدرحاشیهاینبازدیدگفت:
ذوبآهناصفهانپیشکسوتصنعتفولاداستونظراتمسئولانآن
دراینحوزهاهمیتویژهایداردولذادربررسیشرایطزنجیرهفولاد
ازنظراتاینکارشناسانبهرهگرفتیم.منصوریزدیزادهمدیرعامل
ذوبآهناصفهاننیزدرایندیداراظهارداشــت:ذوبآهناصفهان
تنهاشرکتبزرگفولادیکشوراستکهازشیوهکورهبلنداستفاده
میکند،شــیوهایکهبیشاز90درصدفولاددنیاراشاملمیشود،
بههمیندلیلصدایاینشرکتشــنیدهنشدهومشکلاتآندیده
نمیشود.ویافزود:بورسکالابهخوبیمیتواندایجادشفافیتکند،

اماقیمتگذاریدستوری،نهتنهابهنفعمصرفکنندهنیست،بلکه
ایجادرانتمیکند.

در بازدید دو نماینده مجلس شورای اسلامی از ذوب آهن اصفهان عنوان شد؛

ردا
ل ف

س
س :ن

عک

زنجان/ صحرا رضایی: جلسهبررسیمسائل
ومشکلاتآبآشامیدنیشهرستانسلطانیهبا
حضورنمایندهمردمابهر،خرمدرهوسلطانیهدر
مجلسشورایاسلامیومدیرعاملشرکتآب
وفاضلاباستانزنجاندرمحلسالنجلسات
فرمانداریســلطانیهبرگزارشد.حجتالاسلام
شجاعیدراینجلسهباتاکیدبرحلمشکلات
آبآشامیدنیروســتاهایغیرتحتپوششدر
شهرستانسلطانیه،آبرســانیبهاینروستاها
راموجبپیشــرفتمتوازنوهمــهجانبهاین
شهرستاندانست.ویافزود:تلاشخواهدشد
تااعتبارموردنیازبرایرفعنیازهایآبشــرب
درشهرستانســلطانیهتأمینشود.مدیرعامل
شرکتآبوفاضلاباســتانزنجاننیزدراین
جلسهبااشارهبهمشکلتأمینآبروستایبوئین

ازتوابعشهرستانسلطانیهگفت:حفروتجهیز
یکحلقهچاهتأمینآبآشامیدنیدردستورکار
بودهوتاپایانسالجاریبهبهرهبرداریمیرسد.
علیرضاجزءقاسمیاظهارکرد:تعداد20روستادر
شهرستانسلطانیهغیرتحتپوششبودهونیازبه
رسیدگیدارندکهدرصورتتأمیناعتبارشرکت
آبوفاضلابآمادگیداردخدماتخودرابهاین

روستاهاگسترشدهد.
جزءقاسمیبهایجادوتوســعهزیرساختهای
آبرسانیروستاییدرســلطانیهنیزاشارهکردو
گفت:درهمینراســتااحداثیکبابمخزن
ذخیرهآب40مترمکعبیدرروســتایقشلاق
ازمحلاعتباراتروســتاهایفاقــددهیاریو
منابــعداخلــیشــرکتبــهزودیاجرایــی

میشود.

تبریز/ روح اله عبدالعلی زاده:سرپرستاداره
کلفرهنگوارشاداسلامیآذربایجانشرقیدر
پیامیروزکتابوکتابخوانیراگرامیداشت.
علیپیروزمنشدراینپیاماظهارداشت:کتاب
بهمثابهدریــایفراخوبیکرانیاســتکههر
کسبهفراخوراندیشــهودانایــیوتوانمندی
خوددلبــهژرفایآنمیســپاردوبهدُرهای
نابمعرفتدســتمییابد.ویافزود:درطول
قرنهایمتمادی،کتاب،هموارهابزارمناسبی
برایبازتاباندنجلوهفرهنگبودهودرپرتواین
چراغفروزان،فرهنگدینیوانســانیبالندهتر
شدهوراهبرایرهجویانعلموفرهنگنمایان

شدهاست.
پیروزمنشگفت:بااندکتاملیدرفرهنگملل
مختلف،میتواندریافتکهاندیشــهها،افکار

وایدئولوژیهادرطولتاریــخازطریقکتاب
جاودانهماندهاندواینگویــایاهمیتعنصر
کتابدرپویاییجامعهاســتوروابطوتبادل
فرهنگیجوامعبشرینیزدرپرتوکتابپررونق

شدهاست.
ویافزود:کتابهموارهعاملارتقایاندیشهو
معرفتجوامعبودهوبدیهیاستهرجامعهای
کهخواهانتوسعهوپیشــرفتدرعرصههای
گوناگوناســتومیخواهددرگردونهتکامل
وبهروزیقــرارگیرد،بایدبرکتــاببهعنوان
شاخصهتعیینکننده،ارزشواعتباریشایسته

ودرخورقائلشود.
ویبهوجودآوردنزمینههایپیوندودوستی
بــاکتــابرادارایجایــگاهواهمیتیخاص

دانست.

پیام سرپرست اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی

کتاب به مثابه دریای فراخ و بی کران است
با حضور نماینده ابهر، خرمدره و سلطانیه در مجلس شورای اسلامی انجام شد؛

بررسی مسائل و مشکلات آب شرب شهرستان سلطانیه

تبریز زنجان

فولادشهر/ گروه استان ها: براســاساطلاعاتارائهشدهدر
کدال؛شــرکتذوبآهناصفهاندرمهرماهسالجاریمعادل
1855میلیاردتومانازمحصولاتخودرابهفروشرســاندکه
نسبتبهدورهیکماههمشابهســالقبلافزایش127درصدی
رانشانمیدهد.درآمدفروشمهرماهذوبآهن،بالاتریندرآمد
فروشماهانهدرتاریخاینشرکتاســت.درمهرماهنرخفروش
تیرآهننسبتبهماهقبل30درصدرشدداشتهودرمیلگردنیز

نرخفروشدودرصدرشدداشتهاست.نمادذوبدرششماههبا
افزایش22درصدیبهازایهرسهم89ریالسودخالصمحقق
کردهاســت.ذوبآهناصفهاندر7ماههامسالتوانست9420
میلیاردتومانازفروشمحصولاتخوددرآمدکســبکندکهاز

اینمبلغ1855میلیاردتومانآنمربوطبهمهرماهاستواینآمار
حاکیازایناستکهدرآمدفروششرکتذوبآهناصفهاندر7
ماهامسالنسبتبهمدتمشابهسالگذشتهرشدی57درصدی
داشتهاست،همچنیناینشرکتافزایشتولیدوفرشریلآهنرا
دردستورکارقراردادهاست.شایانذکراست؛ذوبآهناصفهان
درهفتماهنخستامسال،87درصدازکلفروشسالگذشته

راپوششدادهاست.

کرمان / گروه استان ها: شهرکرمانبهعنوانپیشانیپهناورترین
استانکشورعلیرغماقداماتانجامشدهدچارکمبودهاییدرحوزه
شهریاست.گسترشبیشازحدشهرهایکیازعواملیاستکه
هموارهازسویمسئولانبهعنوانعاملیمزاحمبرایخدمترسانی
بهمردمعنوانمیشودکهالبتهاینمسئلهگریبانگیرشهرکرمان
همشدهاست.توسعهبیحدومرزکهبهمرورودرطولسالهای
گذشتهرخدادهباعثشدهاستتراکمجمعیتیدرشهرکرمانبه
50نفردرهرهکتاربرسدایندرحالیستکهاینآمارباید200نفر
درهکتارباشدوهمینامرسببشدههزینههایادارهشهرنسبت
بهسایرشهرهابیشترشود.البتهبایددرنظرداشتکهطیسالهای
اخیراقداماتخوبیدراینشهرانجامشدهوچندینپروژهشهری

دردستورکارشهرداریقرارگرفتهکهتاکنونچندینموردازآنها
بهبهرهبرداریرسیدهوچندینپروژهدیگرهمدردستانجاماست.

ورودیشهرمناسبکرماننیست
ازجملهمشکلاتیکهشهرتاریخیکرمانازآنرنجمیبردورودی
نامناسباستکهدربدوورودمسافرانبهشهرخودنماییکردهو
تصویرابتداییازکرمانرادرذهنبینندگانشکلمیدهدوسالیان
سالاستکهساماندهیورودیهایشهرکرمانازجملهمهمترین
مطالباتمردماست.حسینیکیازکسبههایقدیمیکرماناست
کهسالهاستدرورودیغربیاینشــهرمغازهلوازمیدکیدارد.او
گفت:ازسال60دراینمنطقهمشغولکسبوکارهستم؛علیرغم
کارهاییکهدرخیابانشهیدصدوقیوآیتالههاشمیرفسنجانی
انجامشدهاست،اماهمچنانبامشکلاتزیادیروبهروهستیم.وی
باانتقادازوضعیتپیادهروهاگفت:وضعیتکنونیورودیشــهر

مناسبودرخورشأنکرماننیست.
سایهمشکلاتتاریخیبرشهرکرمان

شهردارکرماندراینخصوصگفت:هرشهرییکسریکمبودهایی
داردکهبرخیازآنهاتاریخیاستواینمسئلهایاستکهفقط
مختصشــهرکرماننیســت.مهرانعالمزادهبااشــارهبهاینکه

متأســفانهدرطولتاریخشاهدتوســعهبیحدومرزشهرکرمان
هستیم،گفت:درحالیکرمانطیســالهایگذشتهحدود13
هزارهکتارتوسعهیافتهکهفقط650هزارنفرجمعیتدارد.براین
اساستراکمجمعیتیشهرکرمان50نفردرهکتاراستکهاینعدد
حداقلبایدچهاربرابر)200نفردرهکتار(باشد.ویبابیاناینکه
توسعهیافتگیبیحدکرمانهزینههایادارهاینشهر)درمقایسهبا
شهرهایدیگر(راچهاربرابرکردهاست،افزود:اینمسئلهباعثشده
شهرداریدرادوارمختلفنتواندبهخوبیدربخشیخدماترسانی
کند.عالمزادهدرخصوصوضعیتورودیهایشهرکرمانگفت:
اصلاحورودیهایشهرکرماندردستورکاراست؛درحالحاضر
برایتمامورودیهامشاورتعیینشدهوکارتوسطآنهاانجامشده
است.کارمشــاوردرزمینهتهیهطرحاصلاحورودیسمتغرب
)جادهتهران(بهاتمامرسیدهومراحلتأییدطرحدرشوراوشورای
ترافیکدرحالانجاماست؛باانجاماینکارپروژهاصلاحورودیشهر
کرمانازسمتجادهتهرانبرایاجرابهپیمانکارواگذارمیشود.
ویگفت:مردمتوجهداشتهباشنداینپروژهبزرگوزمانبربوده
وممکناستتادوسالادامهداشتهباشد،همچنیناصلاحمابقی
ورودیهاهمبههمینشکلدرحالانجاماست.عالمزادهدرادامه
صحبتهایشبهمشــکلحفاریهادرسطحشــهرکرماناشاره
کردوگفت:یکیازدغدغههایمامربوطبهحفاریهابرایایجاد

زیرساختهایآبوفاضلاب،گاز،برقو...است.

با هدف تنظیم و پاسخ به تقاضای بازار صورت گرفت؛

رکورد فروش ماهانه ذوب آهن

اصلاح ورودی های شهر ضرورت دارد

سایه مشکلات تاریخی بر شهر کرمان

فولادشهر

کرمان


